
                                                        
                                                          Consell participació C.O. Paideia

Data: 13/10/2021

Inici del Consell a les 17.35 h
Aixeca Acta
Daniel Giner

Assistents Srs./Sres.:
Francesc Pérez (president Fundació) (en línia)
Maribel Madrid (Patrona Fundació)
Salvador Coll (Representant Generalitat)
Elisenda Moreno (Direcció C.O. entrant) i Aida Tamayo (Direcció C.O. sortint.)
Silvia Cano (Representant treballadors/es)
Jordi Fortuny (Representant Uss) (en línia)
Jordi Macete (Representant Uss)
Josep Ferreiro (Representant Uss) (en línia)
Montse Muntané (Representant Uss)
Josep Maria Roig (Representant Fa)
Daniel Giner (secretari consell)

No assisteix:
Maria Castells (Tècnica de IMPD) Disculpa la seva absència.

Ordre del dia:

-Aprovació Acta anterior
-Inici de curs
-Precs i preguntes

Aprovació acta anterior:

-Correccions incloses a l'anterior acta del consell de participació com esmenes en aquest 
document.

-Josep Ferreiro s'afegeix el nom a l'acta anterior.
-Es canvia el redactat de la frase "Maribel proposa un increment de l´IPC de 5€ .... "per Maribel 
demana un increment de 5 € amb relació a la pujada dels costos.

-S'aprova l'acta del consell de participació amb aquestes esmenes.



Inici de curs:

-Es fa una presentació del curs per part d'Elisenda Moreno (directora del centre ocupacional). Amb
el document que es va dur a terme la presentació del curs 21-22 a les famílies del centre 
ocupacional.

Precs i preguntes:

-Jordi Macete, Pregunta si totes les persones del taller, estant actualment vacunades. La resposta 
és sí. Seguim amb grups bombolla i vacunes i les mateixes mesures de seguretat anteriors.

-Josep Maria, Demana que el Consell de Participació sigui presencial per facilitar la feina al 
secretari i també per a millorar la comunicació. Que només quedi no presencial en cas 
d'incapacitat major. També, oferir-la en línia a tot el conjunt de famílies del taller.

El Consell debat sobre la mesura respecte a la fer la reunió oberta a les famílies i es decideix que 
per poder-ho fer amb més tranquil·litat aquesta reunió s'ha de mantenir amb els actuals 
paràmetres.

- Salvador Coll, proposa que, perquè el contingut del CPC arribi a totes les famílies en un temps 
breu, es modifiqui el mètode d'aprovació de l'acta de tal manera que, un cop redactat l'esborrany, 
es faci arribar a tots els membres del CPC, donant un termini per presentar esmenes. Un cop 
introduïdes, amb l'acceptació de la resta, es doni l'acta per aprovada i ja es pugui penjar al tauler 
d'anuncis.

Es comenta que el Consell de participació té una finalitat informativa i de caràcter propositiu i que 
és la fundació qui en última instància pren les decisions de caràcter executiu.

- Josep Maria, demana que el Centre Ocupacional a final de curs doni els noms dels grups i també 
dels monitors que formaran aula el pròxim curs.

- Aida, l'anterior directora, explica que aquest curs s'ha donat la informació una mica més tard per 
tots els canvis estructurals que s'han dut a terme al C.O.

- A la petició de Josep Maria de què es faci arribar a tots els pares les llistes de tots els grups i no 
només els del fill/és se li comenta que per protecció de dades no es fa, ja que cada família té 
condicions diferents respecte a la normativa de drets d'imatge i dades de caràcter personal.

- Josep Maria, explica que s'ha aprovat una nova llei, que canvia els paràmetres en la incapacitació 
de les persones amb diversitat funcional que suposa una renovació envers els drets de les persones
amb diversitat funcional. Maribel explica que a l'Escola Paideia és dura a terme una conferència 
per parlar d'aquest tema.

- Jordi Macete, demana que es dugui a terme aquesta reunió al centre ocupacional. Així serà una 
mica més concreta que no pas amb el volum de persones que es preveu que pugui assistir a la de 
l'Escola Paideia. Es mirarà de poder oferir-la també a l'Ocupacional.



- Josep Maria, explica que hi ha un grup de pares voluntaris, que vénen a fer manteniment al 
centre ocupacional. Demana que es pugui estudiar com es podria dur a terme una millor 
coordinació entre el grup de voluntaris i les necessitats del centre.

- Reglament Règim intern. Es parla de la part que diu que és dura a terme activitats a l'agost de 
manera extraordinària. Es porta a terme una actualització d'acord amb l'actual llei.

Segons RESOLUCIÓ DSO/2883/2021, de 16 de setembre, publicada la DOGC num 8512-29.9.2021 
en la pàgina 3 en l'apartat de Definició consta "El mes d'agost no es presta servei ordinàriament"

El nou redactat del RRI, queda de la següent manera:

Les vacances anuals seran durant el mes d'agost, i a més, es disposarà de quinze dies laborables a 
repartir, segons un calendari anual que serà aprovat per consell de participació, tal com fixa el 
conveni col·lectiu del sector. El centre podrà planificar activitats extraordinàries durant el mes 
d'agost.

Aquest redactat s'aprova i per tant es farà efectiu al document de règim intern del C.O. Paideia.

- Josep Maria, demana que es faci la renovació dels PIR's. La Direcció del taller explica que la 
renovació està en marxa.

- Montse demana, com està el tema de les assegurances i la Maribel, demana que ho expliqui en 
Jordi Fortuny, que s'encarrega de gestionar aquest tema.
El Centre Ocupacional disposa de 4 pòlisses d'Assegurances; la d'Accidents persones físiques 
(usuaris/es, estructurals, treballadors i voluntaris.) i també la RC (Responsabilitat civil) de 
treballadors i direcció de la fundació.

- Josep Maria, demana que les activitats extraordinàries que es puguin dur a terme fora de l'horari 
ordinari del C.O. puguin tenir quotes diferenciades per a persones que formin part de la fundació i 
una d'altre per a persones externes a la fundació. La Maribel explica per què no es fa aquesta 
diferència i que El club disposa d'una assegurança especial.

- Jordi Macete, expressa que es va fer un sondeig de les activitats extracurriculars com són el club i 
les escapades sense tenir definits els espais. Fundació explica que es va fer per veure la viabilitat 
de l'activitat.

- Josep Maria, demana que el balanç econòmic sigui públic al tauló del centre ocupacional. Maribel
explica que al tauló del centre es penja l'auditoria econòmica de la Fundació. Maribel proposa que 
es penjarà un resum del pressupost general del centre de l'any ordinari.

- Josep Maria, demana que l'increment de les quotes sigui en funció de l'IPC, ja que creu que les 
pujades són excessives.

- Maribel, explica que serà molt difícil poder baixar les quotes. L'increment dels costos del taller, 
comporta actualitzar la quota. No es preveuen grans pujades, però serà impossible baixar-la.



- Jordi Fortuny, intervé explicant que l'increment de la quota està lligat a les despeses que genera 
la compra d'un local per al nou Centre Ocupacional principalment. Que en el seu moment es va 
decidir oferir un millor servei, i aquest suposava noves taxes.

- Dani, fa una demanda a què les persones que treballen al Centre Ocupacional puguin participar 
com a monitors de les activitats com les escapades. Que es doni l'opció a aquesta participació, 
expressant la continuïtat que fan els educadors i l'afinitat envers les respostes emocionals dels i les
noies.

La Fundació comenta que està d'acord en oferir-ho, però que serà la Fundació qui tingui la decisió 
final de fer torns entre els treballadors perquè aquests no arribin a estar cremats.

Finalment es comenta que la constitució de l'actual Consell pot ser que estigui a punt de caducar i 
s'hauran de fer noves eleccions. La Direcció comenta que miraran les actes anteriors, però sembla 
que l'any 2022 haurien de ser les eleccions.

És dona per tancat el Consell de Participació, a les 19.30 h 


